

CONTACT DETAILS

ZAV IPS NRW
Karl-Harr-Str. 5
44263 Dortmund, Germany

phone: +49 231 427819-26
email: ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de

You are highly qualified and would like to work in GERMANY?

The International Placement Service (ZAV) supports foreign skilled workers in finding suitable job opportunities in Germany. We are member in the network of European Employment Services EURES – We place our services at your disposal without charge!

**GENERAL NURSES (M/F)
Location: Bad Oeynhausen, NORTH RHINE-WESTPHALIA
– ID 198-NRW-GES**

North Rhine-Westphalia (NRW) is a diversity state, where industrial and rural regions lie very close to each other. Discover the metropolitan area in the heart of Europe, with a strong economy and countless leisure time facilities. NRW is thrilling! www.land.nrw

The employer is Specialist hospital for the treatment of cardiac, vascular and metabolic diseases. It is part of a co-operation of four clinics, three university institutes and other internal service provider, who sets national and international standards in medical treatments. Currently they employ more than 600 nurses (m/f).

As historic spa town, Bad Oeynhausen (ca. 48,000 inhabitants) is centrally located between Weserbergland and Teutoburger Wald. In addition to a beautiful landscape, the region also has a lot of cultural attractions, as well as the proximity to cities such as Bielefeld, Minden and Hanover offers further opportunities for shopping, visits to museum, etc.

Your profile:

- Completed nursing occupational training/studies (Graduations should be no longer than 10 years)
- **German Skills are not required, English are desirable**
- Work experience, especially in cardiac, vascular or metabolic diseases are desirable
- Social competences, endurance, flexibility, adaptability

The employer offers:

- Part time language courses in German up to B2 level, even without any prior knowledge
- Permanent work contract based on trade agreement as registered nurse (depending on qualification and experiences gross salary starts at 2.300-2.500€/month plus extra pay)
- During recognition process and language courses part time contract as nursing assistant
- comprehensive on-the-job training
- support during the recognition process
- Assistance in relocation (accommodation, administrative tasks, etc.)

Pre-selected candidates will be invited to a first interview/ work shadowing on-site in Germany. The employer undertakes the organisation of the work shadowing as well as the accommodation during the stay.

You are interested?

Please send us your **CV** or **EUROPASS** (www.europass-info.de) via email: ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de

Please use the keyword **“198-NRW-GES”**.

KONTAKTDATEN
ZAV IPS NRW
Karl-Harr-Str. 5
44263 Dortmund, Deutschland

Telefon: +49 231 427819-26
E-Mail: ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de

Sie sind gut qualifiziert und möchten in DEUTSCHLAND arbeiten?

Der Internationale Personalservice (ZAV) unterstützt ausländische Fachkräfte bei der Stellensuche in Deutschland. Wir sind Mitglied im Netzwerk der europäischen Arbeitsverwaltungen EURES – unser Service ist für Sie kostenlos!

GESUNDHEITS- UND KRANKENPFLEGER (M/W) **Arbeitsort: Bad Oeynhausen, NORDRHEIN-WESTFALEN** **– ID 198-NRW-GES**



NRW ist top!

Nordrhein-Westfalen (NRW) ist ein Land der Vielfalt. Mit einer starken Wirtschaft und mit pulsierenden Metropolen. Mit wunderbaren Naturlandschaften und unzähligen Freizeitangeboten. NRW ist Top! www.land.nrw

Beim Arbeitgeber handelt es sich eine Spezialklinik für Behandlung von Herz-, Kreislauf- und Diabeteserkrankungen. Sie ist Teil einer Kompetenzzentrums bestehend aus vier Kliniken, drei universitären Instituten und weiteren internen Dienstleistungsbereichen, welches sowohl nationale und internationale Standards in der medizinischen Behandlung setzt. Aktuell sind bei diesem Arbeitgeber mehr als 600 Pflegekräfte.

Als Staatsbad liegt Bad Oeynhausen (ca. 48.000 Einwohner) zentral zwischen Weserbergland und Teutoburger Wald. Neben der wunderschönen Landschaft zeichnet sich die Region durch zahllose kulturelle Angebote aus. Die Nähe zu Städten wie Bielefeld, Minden und Hannover bietet weitere Möglichkeiten für Shopping, Museumsbesuche, usw.

Ihr Profil:

- abgeschlossene Ausbildung oder Studium in der Gesundheits- und Krankenpflege (Abschluss sollte nicht älter als 10 Jahre sein)
- **Deutschkenntnisse nicht erforderlich, Englisch wünschenswert**
- Berufserfahrung, insbesondere im Bereich Herz-, Kreislauf- und Diabeteserkrankungen wünschenswert
- soziale Kompetenzen, Belastbarkeit, Flexibilität, Anpassungsfähigkeit

Der Arbeitgeber bietet:

- berufsbegleitender Sprachkurs bis B2, auch ohne Vorkenntnisse
- unbefristete Arbeitsvertrag mit Vergütung nach Tarif (abhängig von Erfahrung und Qualifikation ab ca. 2.300-2.500€/brutto plus Zulagen)
- Teilzeit-Vertrag als Pflegehelfer bis zur Anerkennung und erreichen B2-Sprachniveau
- Umfassende Einarbeitung
- Unterstützung beim Anerkennungsverfahren und Integration (Wohnungssuche, Behördengängen, etc.)

Das erste Interview findet im Rahmen einer Hospitation in Deutschland statt. Der Arbeitgeber organisiert die Hospitation inklusive Unterkunft während des Aufenthaltes.

Sind Sie interessiert?

Bitte senden Sie uns Ihren **CV** oder **EUROPASS** (www.europass-info.de) per E-Mail: ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de

Bitte verwenden Sie das Stichwort „**198-NRW-GES**“ bei Ihrer Bewerbung.